



2022-2023 Tuition and Fees Schedule

TUITION AND FEES	COST	PURPOSE
Application *Non-refundable*	RMB 2,500	Processing application.
Registration *Non-refundable*	RMB 50,000	<ul style="list-style-type: none"> Applies to all newly admitted students. This fee is dedicated to capital purchases, building repairs and maintenance costs for school facilities and secures placement at ISNS. Siblings of currently enrolled ISNS student will receive a 50% discount on the registration fee.
Tuition K3-K5 G1-G5 G6-G10 G11-G12	Per Year RMB 209,000 RMB 219,000 RMB 239,000 RMB 249,000	<p>Tuition includes the use of all textbooks and resource materials, technology, stationery, wireless internet, sports, music and art facilities, learning support, WWW (Week Without Walls).</p> <ul style="list-style-type: none"> Learning support includes EAL (English as an Additional Language), Literacy, Math, Guidance. As a compulsory part of the curriculum, EOTC and WWW (for G4-G12 students) trips expands our students' knowledge and understanding of the world by adding realism and hands-on experience. All students must have valid passports and the appropriate visas to travel internationally.
School Bus (Optional)	RMB 14,000	Routes include: Futian, Nanshan, LuoHu and BaoAn. *Based on availability. Students must sign up for school bus service two weeks prior before taking the school bus.
Lunch	Varies	<ul style="list-style-type: none"> K3-K5 student lunches and snacks are included in the tuition. (Families are free to bring snacks and/or lunch for their child if they choose to) G1-G12 students must make deposits to a smartcard in order to purchase meals in the school cafeteria. (Students can also bring their own lunch)
Uniform	Varies	All students are required to wear the school uniform. All uniforms are available on the Eton Kidd WeChat platform. Students must purchase uniforms before their first day of school.
iPads, Laptop	Varies	<ul style="list-style-type: none"> G1-G3 students: one-to-one school-owned iPads. G4 and G5 students: one-to-one school-owned laptops. G6 and G7 students are assigned a school-owned MacBook. ISNS has a one-to-one MacBook program from G8-G12. Families can choose to purchase a MacBook through the school or an outside vendor. Please contact our IT department to see the discount offered through our school vendor.

Terms & Conditions:

- The **Application Fee** of RMB 2,500 must be paid to ISNS at the time of submitting the application form in the form of cash, debit card or bank transfer and is **non-refundable**. Bank transfer is the most preferred method.
- The **Registration Fee** is a one-time payment and is non-refundable.
- The **Deposit Fee** is an annual payment made to secure seating for current students for the next academic year and is **non-refundable**. This amount will be included with the tuition once the remaining tuition payment is made.
- There are two semesters in the academic year. **Tuition payment is made annually.**
- All fees must be paid in the exact amount; the payer will bear all bank charges.
- ALL fees must be paid in cash, debit card or bank transfer by the due date as stated on each student's payment details. Any late fee payment will result in a late payment penalty of 1% of total fees per week. Students may not be guaranteed a placement unless school fees are paid in full. Students may not be allowed to attend classes if school fees are not paid in full. ISNS reserves the right to withhold school reports and transcripts if school fees are not paid in full.
- Refund Policy:**
 - If a written notification of withdrawal is **received before June 1, 2022**, 100% of the tuition fees paid to date will be refunded, **less the deposit/registration fee**.*
 - If a written notification of withdrawal is **received from June 1 to June 30, 2022**, 100% of the tuition fees paid to date will be refunded, **less 20%** of the current annual tuition fee*.
 - If a written notification of withdrawal is **received from July 1, 2022 to the first day of school for the 2022/2023 school year**, 100% of the tuition fees paid to date will be refunded, **less 50%** of the current annual tuition fee*. In addition, students with a start date after **the first day of school for the 2022/2023 school year**, if a written notification of withdrawal is **received before the student's start date**, 100% of the tuition fees paid to date will be refunded, **less 50%** of the current annual tuition.
 - If a written notification of withdrawal is **received after the first day of school for the 2022/2023 school year or after the student's start date if starting within the school year**, **no refund will be made.**
 - All written notifications of withdrawals must be sent to admissions@isnsz.com.**
*Annual tuition fee refers to the regular tuition amount as stated on the current Tuition and Fee Schedule.
- A loyalty discount of 3% will be applied to students entering their fifth consecutive year at ISNS. **The loyalty discount can be applied whenever the payment is made. NOTE—If a student withdraws from ISNS and re-enrolls, the cumulation will start over again.**
- Extra costs may apply for bus, extracurricular, athletics, academic, arts and musical activities.
- Please provide the Finance Office a copy of the pay-in slip or payment advice and send to finance.dept@isnsz.com.
- Please state the FULL ENGLISH NAME and STUDENT NUMBER of the student as reference on the transfer note.
- Should you require fapiao, please remit payment in RMB and provide the exact fapiao title with your fapiao request form.
- Any further enquiry concerning payment may be directed to the Admissions Office at admissions@isnsz.com.



2022-2023 Tuition and Fees Schedule

学费和费用	费用	用途
申请费 *不予退还*	RMB 2,500	入学申请审批。
注册费 *不予退还*	RMB 50,000	<ul style="list-style-type: none"> 适用于所有新入学学生。这项一次性费用专门用于学校设施采购、建筑维修和维护,并保留学生在 ISNS 的学位。 目前就读的 ISNS 学生的兄弟姐妹将获得 50% 的注册费折扣。
学费 K3-K5 G1-G5 G6-G10 G11-G12	每年 209,000元人民币 219,000元人民币 239,000元人民币 249,000元人民币	<p>学费包括使用所有教科书和材料、技术、文具、无线互联网、运动、音乐和艺术设施、学习支持、WWW (游学周)。</p> <ul style="list-style-type: none"> 学习支持包括 EAL (英语作为附加语言)、读写能力、数学、指导。 作为课程的必修部分, EOTC 和 WWW (针对 G4-G12 学生) 旅行通过增加现实性和实践经验来扩展我们学生的知识和对世界的理解。所有学生必须持有有效护照和适当的签证才能出国旅行。
校车费 (可选)	14,000元人民币	路线包括: 福田、南山、罗湖和宝安等十多条校车路线。*基于可行性而定。学生必须在乘坐校车前两周报名参加校车服务。
午餐费	附加费用	<ul style="list-style-type: none"> K3-K5 学生的午餐和点心包含在学费中。(家长也可以选择为孩子携带点心和/或午餐) G1-G12 学生必须充值学生卡以便在学校食堂购买餐点。(学生也可以自带午餐)
校服	附加费用	所有学生都必须穿校服。所有的校服都可以在伊顿纪德微信平台上购买。学生必须在开学第一天之前购买校服。
平板, 笔记本电脑		<ul style="list-style-type: none"> G1到G3 学生: 每人分配一部学校所有的 iPad。 G4 和 G5 学生: 每人分配一台学校所有的笔记本电脑。 G6 和 G7 学生每人分配一台学校所有的 MacBook。 ISNS 从 G8 到 G12 有一个一对一的 MacBook 计划。家长可以选择通过学校或外部供应商购买 MacBook。请联系我们的 IT 部门, 以了解我们学校供应商提供的折扣。

条款及条件:

- 2500元的**申请费**必须在提交申请表时以现金、借记卡或银行转账的形式支付给ISNS, 并且费用不予退还。银行转账是首选的方式。
- 注册费**为一次性支付费用, 且不予退还。
- 留位费**是为确保在校学生下一学年的学位而支付的年度费用, 不予退还。一旦支付了剩余的学费, 这笔金额将包含在学费中。
- 一个学年有两个学期。**学费每年支付一次。**
- 所有费用必须按准确金额支付; 付款人将承担所有银行手续费。
- 所有费用必须在每个学生的付款明细上注明的到期日之前以现金、借记卡或银行转账的方式支付。任何迟交的费用将导致每周总费用1%的滞纳金。除非学生全额支付学费, 否则不能保证安排学生入学。如果没有全额支付学费, 学生可能不被允许参加课程, 并且ISNS会保留不出具学校报告和成绩单的权利。
- 退款政策:**
 - 如果学校在**2022年6月1日之前**收到学生退学的书面通知, 将在**扣除留位费/注册费***后, 退还剩余所支付的100%的学费。
 - 如果学校在**2022年6月1日到6月30日**收到学生退学的书面通知, 将在**扣除现行年度学费*的20%**后, 退还剩余所支付的100%的学费。
 - 如果学校在**2022年7月1日到2022/2023学年开学第一天**收到学生退学的书面通知, 将在**扣除现行年度学费*的50%**后, 退还剩余所支付的100%的学费。此外, 开学日期在2022/2023学年开学第一天之后的新生, 如果在此**新生开学日期之前**收到学生退学的书面通知, 将在**扣除现行年度学费*的50%**后, 退还剩余所支付的100%的学费。
 - 如果学校在 **2022/2023 学年开学第一天之后**收到学生退学的书面通知, 或者如果新生在学年内开学, 则学校在**新生开学日期之后**收到学生退学的书面通知, 都将**不予退款**。
 - 所有书面退学通知必须发送至 admissions@isnsz.com.**

*年度学费是指现行学费和费用表上的常规学费金额。
- 在 ISNS 连续入读五年的学生第五年起将享受3%的忠诚度折扣。**忠诚折扣可以在付款时使用。请注意-如果一个学生从ISNS退学并重新注册, 那么累计的年份将重新计算。**
- 校车、课外活动、体育、学术、艺术和音乐活动可能产生额外费用。
- 请向学校财务处提供缴费水单或付款通知书的副本, 并发送至 finance.dept@isnsz.com。
- 请记得在汇款附言写上学生的**英文全名和学生学号**。
- 如果您需要发票, 请用人民币汇款, 并在发票申请表中提供**准确的发票抬头**。
- 如对付款有任何疑问, 请与招生办公室联系: admissions@isnsz.com。